
Verslag Participatieraad Veendam d.d. 14 april 2022 

 

Aanwezig: Thea Meems (voorz.), Albert Greven, Roelof Kroeze, Simon Scholtens, Fazil Cetin, Peter 
Hemrica, Fred Stevens, Lindsey Kaspers, Ate Faber, Wout Peters, Gerry Jager (verslag), Ylse 

Roersma 

 

Afwezig: Bram Hulzebos, Bert Hoogeboom 
 

1. Opening 

 

 
2. Verslag d.d. 17-03-2022 

Advies van de P-raad over 0-meting wordt op papier gezet en naar gemeente gestuurd. 

 

Verslag wordt vastgesteld. 
 

 

3. Ingekomen post/mail 

• Wedeka: vragen worden rechtstreeks naar het college gestuurd. Actie Ate. 
Simon maakt een standaardformat voor dit soort gevallen. 

• Anneke Dragt wordt gevraagd om een uitgebreidere langetermijnplanning. 

 

 
4. Financieel verslag en begroting 2022 

Financieel verslag en begroting kunnen naar het college, het verslag zonder het laatste stuk 

vanaf “Saldi”. 

 
 

5. Ylse Roersma m.b.t. info aangaande Armoede, bijstand enz. 

     Ylse Roersma geeft een PowerPointpresentatie. Ze stuurt de presentatie naar de P-raad. 

 
 

6. Stand van zaken organisatie themadag 

Het overleg van Thea, Simon en Wout met Petra v.d. Horst van Koepel was positief. Zij verzorgt 

de themadag.  
De dag duurt van 9.30 uur tot 14.30 uur. 

Er waren enkele data in juni voorgesteld, maar er is geen datum bij dat iedereen kan. Voorstel 

is om de dag naar 17 september te verschuiven. Locatie wordt het gemeentehuis. Broodjes voor 

tussen de middag wordt nog geregeld. 
 

 

7. Werkgroepen 

• Werk en Inkomen: Albert stuurt verslag van bijeenkomst nog rond. 
a.s. dinsdag is er overleg met Anneke Dragt over statushouders. 

• Jeugd en Gezin: geen nieuws 
• Zorg en Welzijn: in Veendam zijn 30 AEDs aanwezig. Er is een bedrag gereserveerd om 

meer aan te geen nieuws schaffen, maar dit geld kan beter anders besteed worden.  
 

 

8. Website 

Lindsey en Peter hebben overleg gehad met de websitebouwer. Het technische gedeelte is klaar. 

Lindsey zorgt voor het definitieve concept. 9-6 op de agenda. 
 

 

9. Rondvraag 

Simon: hoe zit het met briefpapier voor P-raad? Moet wel ergens zijn. Simon maakt ook 
hiervoor een format. 

 

Gerry is volgende keer afwezig; Lindsey maakt dan de notulen. 

 
Albert informeert naar het document “Uitdagingen in het sociaal domein”.  Komt volgende 

keer op de agenda. 

 

 



Actielijst 26-10-2021:  

Onderwerp Actie Status 

Advies 0-meting naar gemeente  Afgehandeld 

Vragen over Wedeka rechtstreeks naar gemeente Ate  

Ontwerpen diverse standaard-formats Simon  

Website 9-6 op agenda   

“Uitdagingen in het sociaal domein” op agenda   

   

   

   

   

 
 


